

TABLE OF CONTENTS 目 录

Effect of Programmed Nursing on Nursing Quality and Postoperative Recovery of Patients Undergoing Laparoscopic Surgery in General Surgery
(程序化护理对普外科腹腔镜手术患者护理质量及术后恢复影响)

H. N. JIANG, Y. ZHOU, Y. E. GU, Q. Q. WANG.....359

Application of Health Education Model of Cloud Follow-Up Combined with WeChat Platform in Continuous Nursing Care of Patients Discharged from Hospital with Gastrostomy Tube
(云随访联合微信平台的知信行健康教育模式在带胃造瘘管出院患者延续性护理中的应用)

J. J. WANG, S. Z. WANG, J. X. CHEN.....364

Effect of Evidence-Based Nursing on Nutritional Status, SAS Score, SDS Score and Quality of Life in Uremic Patients with Hemodialysis
(循证护理对尿毒症血液透析患者营养状况、SAS 评分、SDS 评及生活质量的影响分析)

Y. LUO, S. YOU, Z. H. WAN, J. L., M. M. LIU.....370

Effects of Early Enteral Nutrition Nursing on Nutritional Indexes and Immune Function in Critically Ill Patients
(早期肠内营养护理对危重病人营养指标及免疫功能的影响)

Y. Y. CUI.....376

Application of Physician-Nurse Collaboration Mode in Prevention of Pressure Injuries
(医护合作模式在压力性损伤预防中的应用)

Y. Q. QU, J. CHEN.....383

Investigation and Analysis of Core Knowledge Demands of Clinical Nurses' in Pain Curriculum
(临床护士疼痛课程核心知识需求的调查分析)

X. F. RUAN, J. CHEN, B. F. LV, M. Q. YAO, Y. MING, W. SU, L. L. FANG, Y. FENG.....389